
Referat styremøte (Teams) Hedmark skytterkrets 6.februar 2023, 

kl. 1900-2010. 
 

Til stede: Ida Vasaasen leder (IV), Svein Rusten nestleder (SR), Esten Murbreck styremedlem 

(EM),Hilde Lang-Ree varamedlem (HL-R), Tor Egil Mauset(TEM) 

Fraværende: Julie Bronken kasserer (JB) 
 

Saksliste 

1. Velkommen til nytt styremedlem og takke av Ida F. 
2. Dialogmøte med forbundet 8.2.2023 

a. Hvem kan delta? 
3. Forbundsting 

a. Hvem deltar som styrerepresentanter? 
b. Hvem skal vi forespørre som klubbrepresentanter? 

4. KM- og DM-søknader 
a. KM hurtig MR fra Brumunddal 
b. KM og DM fra Rena i en av følgende MR/M1M2/SPSR 
c. KM Brumunddal FG eller SPSR 

5. E-post fra Tor Egil 
a. Hva tenker resten av styret? 

6. KM-regelverk 
a. Se på forslag, vedta reglene, avvent begrensning i klasser og øvelser. 

7. Statutter for økonomisk støtte 
a. Bør disse oppdateres? 

 

1. Ida Frydenlund som skulle takkes av var fraværende. Nytt styremedlem, 
vararepresentant Hilde Lang-Ree ble introdusert og ønsket velkommen. Har 
bakgrunn fra DFS og jeger- og fisk. 
 

2. NSF ønsker å ha bedre dialog med kretsene og har kalt inn til Teams-møte fk onsdag. 
Undertegnede representerer da leder og nestleder ikke hadde tid/anledning. Eget 
referat vil foreligge. 
 

3. Fra styret planlegges det med at IF, SR og TEM deltar. EM er reserve. 
To klubbrepresentanter vil bli forespurt fra følgende klubber: 
-Pistol: Rena PK, Kongsvinger SS, Hamar SK, BPK 
-Rifle: Åsa MS, Stange SS, Eidskog SS 
Leder vil samordne og sørge for at kjønnsbalansen oppfylles. 
 

4. Lena sportsskyttere ha søkt og fått DM feltpistol MR. 
Brumunddal tildeles: KM hurtig MR, KM feltpistol F/G. 
Rena PK tildeles: DM og KM M1M2 
Åsnes Finnskog sportsskyttere tildeles KM SPSR 
Hamar SK tildeles KM feltpistol MR. 
 

5. TEM har sendt inn et notat der han etterlyser mer deltagelse fra kretsstyret mtp 
ivaretakelse av fagretninger (pistol, rifle, leirdue, viltmål). Dette vil medføre utvidelse 
av styret og etablering av underkomiteer. HL-R og TEM vil undersøke i leirdue- og 
vilmål-miljøet om dette er ønsket blant klubben. SR og EM vil gjøre det samme i 



pistolmiljøet. Dette vil utvide styret med minst 8 representanter med tilhørende 
varamedlemmer. Saken må behandles på neste kretsting og vil bli utredet.  
 

6. Kretsen ønsker å få verifisert om dagens KM avvikling er det klubbene ønsker mtp 
klasser og lag skytinger. I dag følges NSF’s matrise. Det anbefales at det er en rød tråd 
i gjennomføring av NM-DM og KM. 
 

7. Dagens statutter for klubbstøtte og stipend er tuftet på den økonomiske situasjonen 
kretsen hadde for 5 år siden med over 500 000 NOK. Nå er økonomien bygget ned og 
man ønsker å vurdere statuttene på nytt. Dette vil bli behandlet på neste styremøte. 
 
 
EM sekretær 
(sign) 
 
 


